
Leder 

Også året 2021 var preget av corona-19. spesielt første halv del.  En del aktiviteter måtte 

forskyves til senere på året slik at ettersommeren ble litt hektisk. 

På vårparten etablerte NJFF en ny nettside. Dette medførte at også foreningen fikk ny side. 

Det ser ut til å ”funke” bra. Det viktigste nå er at alle tillitsvalgte bruker portalen og legger 

inn jevnlig informasjon om hva som rører seg i foreningen. 

Vi har i år hatt flere aktiviteter gående . Vi har hatt skytterskole både på riflebanen og 

leirduebanen,  Fluebinderkurs, fiske for barn og ungdom. Leirduebanen har hatt et stort 

stevne hvor det var deltagere fra øst og vest. Riflebanen har også avviklet flere stevner med 

god deltagelse. 

Årsmeldingene viser hva den enkelte gruppen holder på med. Det legges ned et stort arbeid i 

foreningen for at medlemmene skal få ett best mulig tilbud.  

I år hadde vi plastrydding i flere bekker hvor det ble lagt ned mye arbeid av de få . Det var 

skuffende å se hvor liten oppslutningen var,  til tross for at det ble lagt ut på nettsidene. Jeg 

håper at dette vil bli bedre til neste år dersom foreningen går for dette på nytt. 

Mange ildsjeler står på for foreningen i dag men hvert år trenger vi nytt blod i utvalg og 

styre. Jeg håper at flere kan være villige til innsats i fremtiden. 

Nå har jeg vært medlem i snart 50 år og hatt flere verv i perioden. Jeg føler derfor at tiden er 

inne til å trappe ned noe. Jeg vil derfor takke for meg. Takk til alle for sammarbeidet å ønsker 

lykke til med foreningsarbeidet fremover. 

Med vennlig hilsen 

Lauritz Apeland 

       

      


